

TITLE : RELOCATE TO VANUATU - One of a kind Opportunity

Job Title: Manager, Audit and Accounting

Location: Port Vila, Vanuatu

Company: AJC, Chartered Accountants

Position Type: Full-Time

Job Overview:

We are seeking an experienced Manager in Audit and Accounting to join our dynamic team at AJC. This role involves overseeing and managing audit and accounting projects, ensuring compliance with accounting standards and regulatory requirements, and providing expert financial advice to our clients.

Key Responsibilities:

- Lead and manage audit engagements, ensuring they are conducted in accordance with professional standards and firm policies.
- Supervise and mentor junior audit and accounting staff, promoting a culture of excellence and continuous learning.
- Review financial statements and audit reports for accuracy and compliance.
- Develop and maintain strong client relationships, understanding their business and financial needs.
- Provide guidance on financial reporting, compliance, and risk management.
- Collaborate with other departments to offer comprehensive business solutions to clients.
- Stay updated with changes in financial regulations and accounting standards.
- Assist in business development activities, including preparing tender proposals nurturing business development and networking.
- Manage budgets and timelines for audit and accounting projects.

Qualifications:

- Bachelor's degree in Accounting, Finance, or related field. A Master's degree CA or CPA (Certified Public Accountant) certification is highly preferred.
- Minimum of 5-7 years of experience in audit and accounting, with a proven track record in a managerial role.
- Strong knowledge of GAAP, IFRS, and other accounting standards.
- Excellent leadership, communication, and interpersonal skills.
- Proficiency in accounting software and Microsoft Office Suite.
- Strong analytical and problem-solving skills.
- Ability to work under pressure and meet tight deadlines.

What We Offer:

- A competitive salary and benefits package.
- Opportunities for professional growth and advancement.
- A supportive and collaborative work environment.
- Access to training and professional development.

Application Process:

Interested candidates should submit a resume and cover letter detailing their qualifications and experience. Applications can be sent to contact@ajc-vanuatu.com.

AJC is an equal opportunity employer. We celebrate diversity and are committed to creating an inclusive environment for all employees.

***** FRENCH*****

TITRE : RELOCALISATION AU VANUATU - Une opportunité unique en son genre

Job Title: Manager, Audit and Accounting

Location: Port Vila, Vanuatu

Company: AJC, Chartered Accountants

Position Type: Full-Time

Job Overview:

Nous recherchons un(e) Manager expérimenté(e) en Audit et Comptabilité pour rejoindre notre équipe dynamique chez AJC. Ce rôle implique la supervision et la gestion de projets d'audit et de comptabilité, en assurant la conformité avec les normes comptables et les exigences réglementaires, et en fournissant des conseils à nos clients.

Principales responsabilités :

- Diriger et gérer les missions d'audit, en veillant à ce qu'elles soient menées conformément aux normes professionnelles et aux politiques de l'entreprise.
- Superviser et encadrer le personnel junior en audit et comptabilité, en promouvant une culture d'excellence et d'apprentissage continu.
- Examiner les états financiers et les rapports d'audit pour leur exactitude et leur conformité.
- Développer et maintenir des relations solides avec les clients, en comprenant leurs besoins commerciaux et financiers.
- Fournir des conseils financiers et stratégiques, incluant la conformité et la gestion des risques.
- Collaborer avec d'autres départements pour offrir des solutions commerciales complètes aux clients.
- Se tenir à jour des changements dans les réglementations financières et les normes comptables.
- Participer aux activités de développement commercial, y compris la préparation de propositions d'appel d'offres, en favorisant le développement commercial et le réseautage.
- Gérer les budgets et les délais pour les projets d'audit et de comptabilité.

Qualifications :

- Diplôme de Licence en Comptabilité, Finance ou domaine connexe. Un Master, une certification CA ou CPA (Comptable Public Certifié) est fortement préféré.
- Minimum de 5 à 7 ans d'expérience en audit et comptabilité, avec une expérience avérée dans un rôle managérial.
- Connaissance approfondie des GAAP, IFRS et autres normes comptables.
- Excellentes compétences en leadership, communication et relations interpersonnelles.
- Maîtrise des logiciels de comptabilité et de la suite Microsoft Office.
- Fortes compétences analytiques et de résolution de problèmes.
- Capacité à travailler sous pression et à respecter des délais serrés.

Ce que nous offrons :

- Un salaire compétitif et un package avec bénéfices.
- Des opportunités de croissance professionnelle et d'avancement.
- Un environnement de travail soutenu et collaboratif.
- Accès à la formation et au développement professionnel.

Processus de candidature :

Les candidats intéressés doivent soumettre un CV et une lettre de motivation détaillant leurs qualifications et leur expérience. Les candidatures peuvent être envoyées à contact@ajc-vanuatu.com.

AJC s'engage en tant qu'employeur à promouvoir l'égalité. Nous valorisons la diversité et nous nous dédions à l'établissement d'un milieu de travail inclusif pour l'ensemble de nos employés.